
 Číslo materiálu: 5/01 

Komise: Komise pro městská sídliště 

Datum :   7.3.2016 

Přítomni: 

 

Hosté: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

M.Králik, Ing.Z.Jirásek, RSDr.V.Holub, D.Papaj,  J.Kozák,  J.Beránek,  M.Hlavatý, 

M.Reichlová, Š.Caklová, Ing.J.Kropáček, CSc. 

D.Vepřek, Ing.J.Janál,  

 

Mgr. L.Pečenka,J.Adamová, J.Cihlářová, Ing.Majznerová, Ing.Exner, 

M.Janásková, Ing.J.Vališ 

Člen RM: Bc.M.Starý, DiS., Ing.J.Viktora 

Příští jednání: 18.4.2016 v 15.30 hodin – zasedací místnost MÚ,  

Václavské nám.182  

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

Rada města  

   I. b e r e   n a   v ě d o m í 

   zápis z komise pro městská sídliště ze dne 7.3.2016 

  II. o d v o l á v á  pana Jana Čemáka z komise pro městská sídliště na jeho vlastní žádost 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

Program jednání: 

Prezence - žádost pana Čermáka, info pí Caklová 

1) kontrola zápisu z minulého jednání 18.1.2016 + výstup z RM 3.2.2016 - Z.Jirásek 

2) způsob realizace rozpočtu 2016 pro sídliště Hlouška - M.Králík 

3) informace o stavu etapy II a a II b revitalizace sídliště Šipší –písemně M.Kremla 

4) přemístění Charity - něco nového ? - vedení města 

5) Různé 

     Info 

     Z.Jirásek 

     - workoutová hřiště 

     - stav projektu školní hřiště ZŠ JP 

     - jednání s velitelkou MP I.Pospíšilovou 

     - etapy IIa a IIb na webu komise 

     - problematika pozemků a soudního jednání na sídlišti Šipší 

     D.Vepřek 

     - jak vyřešeny kočky, viz minulá stížnost SVJ Puškinská 546,547 

     A.Děkanovská 

     - iniciativa p.Ing.Kropáčka ohledně garáží u Vrchlice 

V čase od cca 16,30 hod. je předpokládána prohlídka Dačického domu (Komenského náměstí 

čp.41 a 42 



 

 Zahájení jednání, prezence. 

Jednání zahájil předseda komise, přivítal hosty, seznámil s programem. Za vedení města se 

jednání účastnil pan starosta pan Bc.M.Starý, DiS., a pan místostarosta Ing.Viktora. 

Komise projednala žádost pana Jana Čermáka na odvolání z členství z důvodu pracovního 

vytížení.  

Pani Caklová bude na jednání docházet tak, jak jí její zdravotní stav bude dovolovat. 

Vzhledem k tomu, že od 16.30 hodin byla zajištěna prohlídka nově zrekonstruovaného 

Dačického domu, tak se z časových důvodů některé body plánovaného programu neprojednaly, 

zůstanou na příští jednání. 

 

1.Organizace jednání komise  

Byl projednáván způsob jednání komise. Vzhledem k rozdílnému poměru počtu členů ze sídliště 

Šipší a Hlouška je určitá nespokojenost s tím, že někteří členové vyjadřují své názory i k sídlišti, 

kde nebydlí. V rámci diskuze zvažována i možnost rozdělení komise na dvě části. 

Závěrem se všichni členové shodli na tom, že jedna komise je spíše přínosem. Názory každého 

člena budou vždy brány v úvahu.  

 

2. Způsob realizace rozpočtu 2016 pro sídliště Hlouška - M.Králík 

Proběhla schůzka s panem Vepřkem z technického oddělení MÚ 

Výstup z jednání – částka 300 tisíc Kč by se měla vyčerpat v dopravní infrastruktuře. 

Jedno parkovací místo vychází na sumu 15-20 tisíc korun za ideálních předpokladů. 

Nad PD  s variantou 90 parkovacích míst, nad kterou již proběhlo v loňském roce mnoho diskusí, 

ukázal postup, jak se vyeliminovaly dvě lokality, kde se začne s realizací.  

1.lokalita s 9 parkovacími místy (Puškinská směr Bios) a 2.lokalita 8 parkovacích míst (U školky) 

Členové komise souhlasí se zahájením realizace parkovacích míst ve vybraných 

lokalitách 

 

3. Informace o stavu etapy II a a II b revitalizace sídliště Šipší –písemně M.Kremla 

Předseda komise seznámil členy s vyjádřením pana architekta Kremly, který pravidelně 

poskytuje informace o stavu jednotlivých etap na sídlišti Šipší  

1/stavba 2A etapy je cca v poslední třetině. Vše je vidět na místě. Bude se zejména ještě 

upravovat hřiště, dláždit před OC Pasáž (čeká se na dodávku probarvené dlažby). Dále 

asfaltovat chodníky a dláždit propojení mezi hřištěm a chodníkem před OC Pasáž. Poté se bude 

osazovat nové VO, mříže ke stromům do chodníků, vysazovat stromy a instalovat mobiliář.  

Stavbu komplikuje všudypřítomný beton v tl.250mm (i pod vrstvou trávy). Dále se řeší změna 

před OC Pasáž (místo na zničení náchylných ocelových treláží s popínavou zelení budou gabiony 

se skládaným kamenem, vymezující nový rozlehlý prostor před OC. Bude se rovněž upravovat 

protihluková stěna – horolezecké úchyty + jednání s grafikem o její barevná úpravě. 

 

2/stavba 2B by měla být zahájena neprodleně, povolení mělo být vydáno minulý týden, ale ještě 

se dořešují námitky jednoho obyvatele sídliště. Jakmile bude povolení vydáno a nabude právní 

moci, může stavba začít. Předpokládáme, že do června bychom měli být hotovi. 

 

4. Přemístění Charity  - vedení města  

Ing.Jirásek  – dle info  od  Ing. Moravčíkové probíhají neustále jednání s Oblastní charitou;  

přislíbili, že budou hledat jiný objekt. Nabízenou budovu internátu ale odmítli to s tím, že je to 

daleko od centra 

Ing.Jirásek – je velmi dobře, že vedení radnice se s tímto problémem intenzivně zabývá. 

Ing.Kropáček, CSc. – upozornil, že má být schválen zákon o sociálním bydlení 

M.Starý – jsou tam i tací lidé, kteří by ani nešli do sociálního bydlení 

 

 



 

5. Různé 

 

Jednání s velitelkou MP PhDr.Pospíšilovou 

Ing.Jirásek – informoval, že se dohodl s Phdr.I.Pospíšilovou, že přibližně v průběhu dubna, 

společně s velitelem MP, navštíví obě sídliště a dohodnou se, které parkování lze ještě 

akceptovat a které již ne. Členové komise k tomu shromažďují fotografický materiál. 

 

 

Příspěvek pana Králika- rozmnožené kočky 

Na minulém jednání se již tento problém řešil. 

D.Vepřek – na starost dostala řešení problému pani Hladíková z technického oddělení, byla 

požádana pani Hospesová z Ligy na ochranu zvířat . Proběhne odchyt , kastrace a jsou legálně 

určená krmní místa  

M.Hlavatý – kde jsou ty oficiální krmní místa? 

Děkanovská – osloveno technické oddělení ohledně seznamu; byla oslovena opětovně pani 

Hospesová , aby předala oficiálně seznam míst na krmení. 

 

Iniciativa p.Ing.Kropáčka ohledně garáží u Vrchlice 

 

Ing.Kropáček, CSc. – opakovaně prezentoval podnět, týkající se vytvoření přijatelných cest 

v areálu garáží na Karlově, včetně instalace nového veřejného osvětlení v této lokalitě. 

Nakonec byl požadavek písemně předán k řešení na Radu města. 

Závěr (část citace z odpovědi): Technické oddělení jako správce místních komunikací i veřejného 

osvětlení Váš podnět předložilo dne 9.2.2016 na jednání členům vedení města. Zástupci vedení 

města se rozhodli doporučit našemu odboru rychlé řešení, tj. neprodleně provést opravu 

povrchu komunikací, formou pokládky svrchní vrstvy komunikací, ovšem bez instalace nového 

veřejného osvětlení. 

Požádali jsme dodavatele těchto stavebních prací společnost Technické služby Kutná Hora  

spol. s r. o, o předložení cenové nabídky (kalkulace nákladů) na rekonstrukci povrchů všech 

komunikací v areálu zmíněných garáží. Z předložené výše nákladů vyplynula skutečnost, že je 

Město Kutná Hora schopno téměř neprodleně, samozřejmě až to klimatické podmínky dovolí, 

realizovat tuto stavbu. Jedná se o částečnou pokládku nového živičného povrchu, v kombinaci 

s lokální opravou stávajícího živičného povrchu a nového povrchu z kameniva 4/8 (prosívka). 

 

Tento postup (text dopisu) byl odsouhlasen radou města na jednání dne 2.3.2016 usnesením č.: 

169/16.  

Ing.Kropáček – všem vyjádřil poděkování  

 

Neprojednané body programu 

Ing.Jirásek – neprojednané body z programu budou projednané na příští komisi 18.4.2016 

 

6. Návštěva nově zrekonstruovaného Dačického domu. 

Členové komise měli možnost vidět nový Dačického dům. Skvělým průvodcem celé památky byl 

pan inženýr Janál, za co mu patří velké poděkování. 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM :  

 

 

 



4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Bc. Alena Děkanovská 

Elektronicky ověřil : Ing.Zdeněk Jirásek 

 


